
Referat fra elevrådsmøte  
 
Tid:   Tirsdag 14.mai 2024 kl 8.45- 9.45  

Sted: Rom 20.  

Til stede 2 elever fra hvert trinn 2.-7.trinn + 

rektor. 3.trinn var ikke representert. 

 

Saker: 

1. Bli trygg i elevrådet! Vi leker en lek, ansvar 5.trinn. 

 

2. Kort info om Kvalitetsoppfølgingen  

Jenny og Torunn forteller om møtet 30.april, og hva skolen tenker å justere på til 

neste skoleår av det som kom fram i møtet.  

 

3. Storyline i april 

Kort evaluering. Hva var bra, og hvorfor? Hva ønsker vi til neste gang?  

2.trinn: Gå på tur og på museum var kjekt! Oppdrag frå Bergen kommune, vi fikk brev 

hver uke med oppgaver. Det var spennende! Vi tok bilder av steder og skrev om det, 

slik at det ble en guidebok. 1. trinn var sammen med oss. 

4.trinn: Storyline om norrøn mytologi og vikingtiden. Syntes det var litt kort, kunne 

tenke seg lengre tid på storyline. Ønsker å være enda mer med på å bestemme. Kjekt 

å lage ting! Også gøy å løse koder. Vi lærte mye om gudene.  

5.trinn: Var sammen med 4.trinn. Syntes det var gøy. Kjekt å pusle og få oppdrag. 

Kjekt med pølsefest som avslutning. Gøy å være sammen to trinn. 

6.trinn: Storyline om kollektivet. Det var kjekt! Mye matematikk, det var litt slitsomt.  

 

4. Friminuttene  

Hvordan har vi det sammen? Er det noe vi bør gjøre annerledes fram til sommeren? 

7.trinn: det går greit. 

5.trinn: Det går bra, vi mangler ikke noe.  



6.trinn: Ok, men mange lurer seg bort i gangene i stedet for å gå ut. Det er ok å være 

med fadderbarn, men kan bli litt mye. Noen store gutter herjer med syklene.  

2.trinn: det går bra. Liker Grip mikrofonen. Vi hjelper 1.trinn 

4.trinn: det går bra. Vi liker Grip mikrofonen. Mange er lei av å være sammen med de 

små onsdager. Ingen leker med de små lengre. Vi blir også sultne i friminuttene 

onsdager. På fredager når vi har bingen er det litt styr, for de andre trinnene prøver å 

ta over. 

Til neste år bør vi ha Grip mikrofonen på flere ukedager, slik at det ikke krasjer med 

bingen for ett trinn. 

  

 

5. Skolemelk- og frukt-ordningen 

Hvordan går det? Siste ukene har det gått bra, 6.trinnselevene har gjort en god 

innsats. Vi bytter fra 6. til 5.trinn fra i morgen.  

 

Vi har savnet kantinen når den var stengt, og er glad for at Paulina er tilbake! 

 

 

6. Neste møte: 

 

Neste og siste møte er tirsdag 4.juni kl. 8.45. 

 

Elevrådets tanker om siste elevrådsmøte: Alle varaene som har stilt i år, kan være 

med. Vi ønsker noe å spise! Vi vil gjøre en evaluering av mattemaraton. 

 


